
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  
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URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-257 

Delnice, 21. studenoga 2016. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 257. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 21. studenoga 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić, 

službenica Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice Delnice, Iva Žagar, privremena ravnateljica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Zvezdana Jerković, 

ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Alen Udovič, direktor GSC, Davorin Klobučar, djelatnik 

GSC Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Davorka Grgurić, Mirna Janeš, Petar Hrg, Đulio Jusufi umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović,  

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Problem zbog crijevnih viroza radi čega organiziramo posao i preraspoređujemo djelatnice. 

- U tijeku su pripreme za advent, radionice s roditeljima radi izrade ukrasa za jelku u holu Gradske 

uprave koja bi se kitila 25. studenoga. 

- Pripreme i organizacija aktivnosti za Svetog Nikolu. 

- Vrtić je uključen u časopis „Dijete i roditelj“, u tom smislu priprema se tekst na temu zimskih 

aktivnosti u Vrtiću. 

- Radni dogovor s kolegicama koje će, u suradnji s Narodnom knjižnicom i čitaonicom, 

organizirati radionice s djecom. 

- Popunjavanje tablica dobivenih iz Ministarstva. 

- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom i ažuriranje web stranice. 

 

IVA ŽAGAR 

- Priprema Sela Bake Mraz i kićenje Radničkog doma. 

- Redovno održavanje javnih površina. 

- Priprema natječaja za izbor direktora. 

- Administrativni poslovi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Novi program je instaliran, spojen s glavnim serverom u Zagrebu, u četvrtak je bila edukacija s 

matičnom službom, u petak smo prvi dan radili s korisnicima. Program je odličan, prvi dio 

edukacije koji se odnosi na korisnike je gotov. Radno vrijeme prilagođeno je prilagodbi na novi 

program, sve kolegice su u istoj smjeni i rade utorkom, srijedom i petkom prije podne, 

ponedjeljkom i četvrtkom poslije podne te subotom od 9-12 sati. Novi program je takav da se 



knjiga više ne može izdati ukoliko korisnik nije platio članarinu ili zakasninu duže od 15 dana.  

Knjižnica je dobila i E-katalog. 

- Druženje Matice hrvatske Delnice i Čabar. 

- Radijska emisija. 

- Adventska bajka počinje u subotu, pripremljen je materijal za ukupno četiri radionice koje će 

se provoditi u suradnji s Vrtićem, Prirodoslovnim muzejom, Osnovnom školom i Društvom 

naša djeca. 

- Plaćanje računa. 

- Održat će se Pričaonica priča, Kreativna radionica i Radionica kreativnog pisanja. 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Aktivnosti na izradi rebalansa, provjera stavki po kontima, usklađivanje analitičkih kartica s 

bruto bilancom. 

- Redovna knjiženja, plaćanja računa, kompenzacije, izračun otplate stana sa stanarskim pravom. 

- Aktivnosti na tri projekta za EU sredstva: Dječje igralište, Lovačka ulica i Knjižnica. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Voditelj Službe dogovara s Državnom školom za javnu upravu održavanje radionice u 

Delnicama vezano na pravo na pristup informacijama. 

- Predavanje i vježba evakuacije odradit će se danas. 

- Rad na predmetima koje traži Procjena, a odnose se na akt o zabrani pušenja i testiranje na 

opojna sredstva. 

- Aktivnosti s računovodstvom na izradi Proračuna u malom. 

- Održat će se sastanak Socijalnog vijeća nakon čega slijedi izrada rješenja i dopisa. 

- Sa zamjenicom gradonačelnika završit će se izvješće odnosno plan mreže dječjih vrtića koji će 

se uputiti PGŽ. 

- Dogovor s kupcima i uknjižba vlasništva u PZ Kendar. 

- Izrada Godišnjeg plana rada Gradskog vijeća te Godišnjeg plana razvoja sustava CZ. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Očekujemo okončanu situaciju vezano za radove na platou kod Osnovne škole nakon čega će 

se PGŽ podnijeti zahtjev za isplatu. Potrebno je izraditi i zapisnik o primopredaji radova. 

- Održat će se sastanak na temu financiranja infrastrukture od strane švicarskog fonda, doradit će 

se detalji s projektantima. 

- Uviđaj na terenu s geometrima vezano za ucrtavanje ceste u Ulici S. S. Kranjčevića. 

- Sastanak s TZ na temu prijave projekata od strane TZ i Grada koji se odnose na uređenje 

Japlenškog vrha i suradnje sa slovenskom stranom kako bi se definirale aktivnosti potrebne prije 

same prijave. 

- Poslovi na izradi rebalansa, proračuna i popratnih programa koji idu na Gradsko vijeće. 

- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos, legalizaciju, posebne uvjeti gradnje koji pristižu. 

- Do kraja godine izdat će se oko 3500 novih rješenja za komunalnu naknadu. 

- Ministarstvu zaštite okoliša odgovorit će se na prigovor koji je jedna fizička osoba dala na rad 

Komunalca na području Općine Brod Moravice. 

- Poslovi Prometnog redarstva. 

- Obilazak makadam cesta u Biljevini gdje je opet došlo do odrona te u Podgori gdje su se ponovo 

pojavili problemi. 

- Izrada Ugovora za održavanje Parka a vezano na odnos s Risnjakom i prijavu na EU za uređenje 

dječjeg igrališta. 

- Ugovori i suglasnosti za prodaju jelkica. 

- Ovjera računa „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

- Rad na rebalansu vezano uz održavanje površina. 

- Potrebno je dati komentare na sporazum E-županija. 

- Do 30. 11. potrebno je poduzeti određene aktivnosti i informirati javnost a sve prema dobivenoj 

naredbi o potkornjaku. Također je, do 25. 22. potrebno podnesti prijave i unesti ih u APIS 

sustav. 



- Priprema Strategije upravljanja imovinom za Gradsko vijeće. 

- Čeka se mišljenje stanara Radničke 6 iz Lučica na dopis koji bismo uputili drugostupanjskom 

tijelu za procjenu stanova. 

- Potrebno je imenovati povjerenstvo od strane Grada u sastavu od 3 osobe te od strane 

provoditelja oporuke J. Majnarich. 

- Što se tiče visećeg mosta preko Kupice Hrvatske vode nemaju problema no problem je sa 

izvođačem radova koji se ne pojavljuje te je zamolila predsjednika MO Brod na Kupi da sa 

njima kontaktira. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Redoviti mjesečni sastanak u PGŽ. 

- Odrađuje se farbanje podloge klizališta u bijelu boju. 

- U četvrtak će se u Zagrebu nastojati postići dogovori vezani za aktivnosti u Delnicama. 

- Tehnički pregled žičara na Platku. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Intervencija kroz vikend na ispumpavanju vode u Lokvama. 

- Kontrola armature za dobivanje pjene, servis prijenosnih pumpi, sitni popravci, uređenje 

prostorija, punjenje boca izolacionih aparata, dan tehnike, dan čišćenja. 

 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


